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Vážení členové akademické obce,
vážené kolegyně a vážení kolegové,

jak jsem vás informoval v minulém čísle tohoto periodika, pracujeme na tom, aby na naší škole došlo od 1. května k významnému
zvýšení tarifů. Minulý týden podruhé zasedla Ekonomická komise, která po diskusi potvrdila návrh rozpočtu na rok 2025. 
Jednání s vedením fakult v minulém týdnu, ale i během jarních prázdnin, nebyla snadná - proto všem zúčastněným děkuji za
dostředivý přístup.
 
Po nejbližším jednání kolegia rektora zde zveřejním, jaký návrh vývoje mzdových tarifů na naší škole směřuje do AS JAMU. 

Když jsem po zmíněných jednáních přicházel domů, četl jsem si o kauze, která v těchto dnech cloumá Karlovou univerzitou -
milionové odměny pro vedení univerzity. 

Jde o kauzu, která samozřejmě nepoškozuje toliko zmíněnou univerzitu. Jde o kauzu, která poškozuje i ty, kteří se roky snaží
poukázat na nespravedlivě rozevřené nůžky mezi uměleckými a ostatními veřejnými vysokými školami i regionálním školstvím -
tedy nás. 

Nic to nemění na dílčím úspěchu, který se letos propíše do mezd. Nebude ale v této situaci snadné na něj navázat. 

Každopádně platí - na naší škole jde za výkon funkce rektora odměna pouze od ministra školství. 

Pěkné čtení 

MgA. Petr Michálek
rektor

Úvodník

https://is.jamu.cz/auth/do/jamu/doc/5499/tri_minuty/3_minuty_46__1_.pdf


Janáčkovo kulturní centrum - že by?
Dnes po obědě se na pozvání primátorky Markéty Vaňkové zúčastním
významné akce: poklepání základního kamene stavby Janáčkova
kulturního centra v Brně. 

O zbudování nového vlastního koncertního sálu se uvažovalo už
přinejmenším od roku 1956, kdy vznikla brněnská filharmonie. 
Na podporu zbudování vznikl také Spolek pro výstavbu nového
koncertního sálu v Brně, jehož předsedkyní byla profesorka Alena
Štěpánková-Veselá - naše první porevoluční rektorka. 

V letech 2003–2004 proběhla čtyřkolová mezinárodní architektonická
soutěž, v níž mezi 80 soutěžícími získal 1. místo návrh pražského Ateliéru
M1 architekti. Autory návrhu byli Pavel Joba, Jan Hájek a Jakub Havlas,
ve spolupráci s Pavlem Brázdou.

Výstavba začala oficiálně před deseti lety, v roce 2015 - šlo o první
etapu. 

Ta druhá začne dnes. 

Pro naši školu jde o významnou událost. Janáčkovo kulturní centrum
bude potřebovat nejenom interprety, ale i produkční, manažery, jevištní
technology, lektory, audiovizuální tvůrce, zpěváky, dirigenty, autory, atd.

Zdroj: Architekti Hrůša & spol., Ateliér Brno, s.r.o.

Zdroj:  Architekti Hrůša & spol., Ateliér Brno, s.r.o.

https://www.atelierm1.cz/index.asp?menu=3
https://www.atelierm1.cz/index.asp?menu=3
https://cobude.brno.cz/projekt/janackovo-kulturni-centrum/


Etická komise v novém složení zasedala v tomto roce již čtyřikrát. Beru to jako potvrzení nového trendu. Na světě je tak nový výrok
- jedno řízení bylo uzavřeno. 

S jakým výsledkem? Jaké další podněty řeší? To vše si můžete přečíst v nové zprávě o činnosti.

Etická komise - zpráva o činnosti

https://www.jamu.cz/eticka-komise-jamu/
https://is.jamu.cz/auth/noticeboard/skola/jamu_r/pr_po/zprava-o-cinnosti-ek/


Tak zní název společného projektu naší Hudební fakulty a
Královské konzervatoře v Haagu, který má již téměř desetiletou
tradici a spojuje studenty-instrumentalisty z obou škol do
jednoho hudebního tělesa, které – letos v první polovině února
nejdříve týden v Haagu a poté v Brně – nastudovalo a na dvou
koncertech provedlo šest skladeb studentů kompozice z obou
škol. Vysokou profesionální úroveň koncertů dokládají pozitivní
ohlasy návštěvníků a mimořádnou prospěšnost celého projektu
zase nadšené reakce studentů – účastníků. Díky všem za přípravu
a realizaci této náročné mezinárodní aktivity! 

Ivo Medek

KC – JAMU Connections

Zdroj foto: Ivo Medek

https://www.koncon.nl/en/


Poslední dvě premiéry našich divadel jsem stíhal, či budu stíhat, pouze v generálkovém režimu. Minulý týden jsem navštívil Antigony
v režii Dodo Gombára, tento týden mě čeká generálka titulu O?lando - režie Justina Grecová, Jana Vaverková a Jan Doležel. 

Držím oběma týmům palce při reprízách!

Antigony a O?lando

https://www.ceskatelevize.cz/porady/10122427178-udalosti-v-regionech-brno/325281381990219/cast/1097579/
https://marta.jamu.cz/orlando/


Zemřela profesorka Kamila Klugarová

20. února  se uzavřel život varhanice Kamily Klugarové, emeritní pedagožky naší školy a někdejší děkanky  Hudební fakulty.
Čest její památce. 
Více inofrmace najdete zde.

https://www.klasikaplus.cz/kamila-klugarova-1948-2025/?fbclid=IwY2xjawIo7xRleHRuA2FlbQIxMQABHRdxpsNNsvtm7epqhbkdYFXuEzio73PRbXyM28DiCzThyqOz3mdqC9yvxg_aem_1n9-mkBUZ6d8bsN56Hy2IA


Napište přímo mně!

Zápisy z kolegia rektora v tomto i předešlém akademickém roce.

Zápisy z porad vedení.

Všechna čísla periodika 3 MINUTY.

sazba: Jan Pohořelický, grafické prvky: Canva, zdroj foto: Architekti Hrůša & spol., Ateliér Brno, s.r.o., Ivo Medek

mailto:michalek@jamu.cz
https://www.jamu.cz/jamu/organy-skoly/kolegium-rektora/
https://is.jamu.cz/auth/do/jamu/doc/5499/_sk_/porady_vedeni/
https://is.jamu.cz/auth/do/jamu/doc/5499/_sk_/porady_vedeni/
https://www.jamu.cz/jamu/obcasnik-jamu/
https://www.jamu.cz/jamu/obcasnik-jamu/

